

# 质量管理体系认证证书

注册号: 01715Q11460R2M 兹证明

## 江西森源科技有限公司

79478654-2

江西省南昌市高新区天祥大道 2799 号南昌佳海产业园, 330095

建立的质量管理体系符合 GB/T 19001-2008/ISO 9001:2008 标准

认证/注册范围

高压电器的生产;成套开关设备的设计及生产 (需资质许可的依据国家要求执行)

初评获证日期: 2009-09-04 证书有效期: 2015-08-21 ~ 2018-08-20

证书在国家规定的各行政、资质许可有效期内使用有效; 证书的有效性需经 XGQC 年度监督审核予以确认,并与监督审核结论 一并使用有效;

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 上查询,也可在公司网站 www.xgqc.com 上查询。 第一次监审 合格标识贴处

第二次监审

合格标识贴处





答发



北京兴国环球认证有限公司 中国·北京·西城区广义街5号8层3-803 邮编: 100053



# **QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE**

Registration No. 01715Q11460R2M

We hereby certify that

### Jiangxi Senyuan Technology Co., Ltd.

79478654-2

Nanchang Jiahai Industrial Park, No.2799, Tianxiang Avenue, High-tech Zone, Naichang City, Jiangxi Province, 330095

by reason of its Quality Management System has been awarded this certificate for compliance with the standard

#### GB/T 19001 - 2008/ISO 9001:2008

Scope of certification/registration

Production of High Voltage Electric Appliances; Design and Production of Complete Switchgear (Need to Qualification Permission According to the National Requirements)

Initial Issuance Date: 2009-09-04

This certificate is valid during: 2015-08-21 ~ 2018-08-20

The certificate is valid within the term of validity of all the administration and qualification stipulated in accordance with the regulation of PRC;

The effectiveness of this certificate shall be validated by annual surveillance audit of XGQC, the certificate shall be valid when used together with the surveillance audit conclusion;

The related information of this certification can be searched on the portal of CNCA www.cnca.gov.cn

or the site of company www.xgqc.com







ISSUED BY



Beijing Xingguo Global Certification Co., Ltd. Room 3-803, 8/F, No.5 Guangyi Street, Xicheng District, Beijing, 100053, P.R.China